
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 23. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 122

Hvad gjorde Arbejdstilsynet og Det Nationale Forskningscenter for Arbejdsmiljø (NFA), da

EU-Kommissionen i juni 2017 udsendte information om, at der er vedtaget nye grænse-

værdier for chrom 6? Og på hvilket fagligt grundlag skete det?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif Lahn Jensen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Leif.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted

formand
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